
Or.V.0062-144/2001

Protokół Nr 144/2001
z posiedzenia Zarządu Powiatu

Białostockiego w dniu 12 lipca 2001 roku

Obecni  według listy obecności,  w załączeniu (zał.  nr 1). Obradom przewodniczyła
Wicestarosta Białostocki - Pani Celina Grażyna Wojciechowska - członek Zarządu Powiatu
Białostockiego.

Proponowany porządek obrad przyjęto do realizacji w brzmieniu:

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu / 143/2001 /.
2. Pisma  Dyrektora  ZS  w  Czarnej  Białostockiej  w  sprawie  wykonania  zobowiązań

dotyczących pracowni  internetowej  oraz  w sprawie zwiększenia  budżetu szkoły  o
środki       pochodzące z dzierżaw.

3. Pismo  CKP  w  Łapach  w  sprawie  zmiany  wartości  l  punktu,  w  związku  z  analizą
skutków podwyżki wynagrodzeń pracowników.

4. Podpisanie postanowienia w sprawie zaopiniowania uchwały Rady Gminy Juchnowiec
Kościelny w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych / 357/2001 /'.

5. Podpisanie umowy z Zarządem Gminy Juchnowiec Kościelny w sprawie udzielenia
dotacji na modernizację drogi Zabłudów - Kowalowce - Nowosady ~ Biele - Simuny -
Hołówki ~ Suraż.

6. Podpisanie  umowy  z  Zarządem  Miasta  i  Gminy  Choroszcz  w  sprawie  udzielenia
dotacji na             modernizację drogi Choroszcz - Czaplino - Niewodnica.

7. Wniosek Zarządu Miasta i Gminy w Choroszczy w sprawie udzielenia dotacji przez
Zarząd Powiatu, w wysokości 100.000 zł na modernizację drogi Choroszcz - Czapiino
-Niewodnica.

8. Wniosek PZD w sprawie dokonania zmian w planie finansowym środka specjalnego.
9. Podpisanie pisma do Zarządu Miasta i Gminy Zabłudów w sprawie przeznaczenia do
10.sprzedaży budynku Przychodni Rejonowej w Zabłudowie. 
11.Pismo do radnego Andrzeja Horodeńskiego.
12.Pismo  do  gmin  w  nawiązaniu  do  interpelacji  z  XXX  Sesji  radnego  Jerzego

Mojkowskiego.
13.Opinia prawna w sprawie skutków utraty płynności finansowej SP ZOZ.
14.Wniosek  dr  Wandiuk  -  Lewoniewskiej  w  sprawie  kupna  części  nieruchomości  w

Sobolewie.
15.Pismo  Burmistrza  Czarnej  Białostockiej  w  sprawie  podjęcia  przez  Radę  Miasta  i

Gminy Czarna Białostocka uchwały dotyczącej przejęcia zadań z zakresu promocji i
ochrony zdrowia.

16.Informacja Dyrektora Wydziału Finansowego Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w
sprawie zmniejszenia kwot dotacji w miesiącu lipcu br.

17.Informacja  w  sprawie  zwiększenia  ilości  środków  finansowych  w  Powiatowym
Funduszu Geodezyjnym. Wniosek PCPR w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne
przekazanie szafy pancernej.

18.Informacja Zarządu Miasta i Gminy Wasilków w sprawie zmian w miejscowym planie
zagospodarowania przestrzennego.

19.Pismo Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w sprawie ubiegania się przez Pana
Nazarko o uzgodnienie programu rewitalizacji Zamku w Tykocinie.

20.Pisma do Zarządów Gmin Gródek i Turośń Kościelna w sprawie realizacji zapisów z
umów notarialnych  darowizn,  dotyczących  przeznaczenia  środków uzyskanych  ze
sprzedaży nieruchomości, na cele związane z promocją i ochroną zdrowia.

21.Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie przeznaczenia do oddania w dzierżawę lokalu w
budynku przy ul. Słonimskiej 15/1 w Białymstoku / 358/2001 /.

22.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  podwyżki  wynagrodzenia  dla  pracowników



niepedagogicznych szkół i placówek oświatowych / 359/2001 /,
23.Ogłoszenie  o  przetargu  na  wycenę  nieruchomości  położonych  w  Sobolewie  i

Zabłudowie.
24.Pismo PCPR o zwiększenie planu wydatków w Centrum.
25.Wniosek Wydziału Spraw Społecznych o zatwierdzenie przetargu nieograniczonego

na  wykonanie  wyposażenia  hali  sportowej  przy  Zespole  Szkół  Mechanicznych  w
Łapach.

26.Sprawy różne.

 Ad. 1
Członkowie Zarządu, po zapoznaniu się z treścią protokołu nr 143/2001, przyjęli go,

jednogłośnie, bez uwag.

Ad. 2
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przedstawiła  członkom  Zarządu  dwa  pisma

Dyrektora Zespołu Szkół w Czarnej Białostockiej:
•  dotyczy informacji o wykonanych zobowiązaniach, zawartych w deklaracji przystąpienia
do projektu „Pracownia internetowa w każdej szkole" / zał. nr 2 /,
• dotyczy prośby o zwiększenie budżetu na 2001 rok o środki pochodzące z dzierżaw / zał.
nr 3 /.

Informację  o  wykonanych  pracach,  mających  na  celu  utworzenie  pracowni
internetowej w szkole, Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości. 

Następnie bardzo wnikliwie rozważano wniosek o zwiększenie budżetu szkoły o
środki finansowe, pochodzące z dzierżaw.

Pani Skarbnik wyjaśniła, iż plan dochodów z dzierżaw wynosił 24.000 zł, a wykonanie
za pierwsze półrocze jest 10.448 zł.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  stoi  na  stanowisku,  iż  w  pierwszej
kolejności, należy przedstawić Zarządowi informację o wykorzystaniu środków w
wysokości 150.000 zł, przekazanych wcześniej na realizację ww. przedsięwzięcia.
Wówczas Zarząd zastanowi się nad zasadnością drugiego wniosku.

Zarząd  Powiatu  do  analizy  tej  sprawy  i  przedstawienia  szczegółowego
rozliczenia  zobowiązał  Wydział  Spraw  Społecznych.  WSS  przygotuje  także
odpowiedź do Dyrektora ZS w Czarnej Białostockiej.

Ad. 3
Pani  Wicestarosta  poinformowała  zebranych,  iż  wpłynęło  pismo  z  Centrum

Kształcenia Praktycznego w Łapach o rozpatrzenie zmiany wartości jednego punktu z 3,50
zł na 4,50 zł / zał. nr 4 /.

Ponieważ wniosków o zmianę wartości punktu wpłynęło już kilka w tym roku. 
Zarząd  Powiatu  przekazuje  wniosek  do  Pani  Teresy  Popławskiej,  celem

szczegółowej analizy i kompleksowego przygotowania w projekcie uchwały Rady
Powiatu.

Ad. 4
Powiatowy Zarząd Dróg  w Białymstoku wystąpił  do Zarządu Powiatu z  projektem

postanowienia  dotyczącego  zaopiniowania  projektu  uchwały  rady  Gminy  Juchnowiec
Kościelny  w sprawie  zaliczenia  do  kategorii  dróg  gminnych  ulic  w Kleosinie,  Księżynie,
Ignatkach, Śródlesiu oraz drogi Ignatki - Niewodnica Korycka / zał. nr 5 /.

Zarząd Powiatu, jednogłośnie, podjął postanowienie Nr 357/2001 z dnia 12
lipca 2001 roku w powyższej sprawie /zał. nr 6 /.

Ad. 5
Pani  Wojciechowska  przedstawiła  zebranym  projekt  umowy  z  Zarządem  Gminy

Juchnowiec Kościelny w sprawie udzielenia przez Zarząd Powiatu Białostockiego dotacji w
kwocie 60.000 zł na rzecz Gminy Juchnowiec Kościelny, na modernizację drogi Zabłudów
-Kowalowce - Nowosady -Biele - Simuny - Hołówki -Suraż, odcinek w miejscowości Hołówki
Duże / zał. nr 7 /.

Po dyskusji, Zarząd Powiatu, jednogłośnie, opowiedział się za podpisaniem
powyższej  umowy,  upoważniając  do  reprezentacji  Przewodniczącego  Zarządu
Powiatu  -  Pana  Wiesława  Pusza  i  członka  Zarządu-  Panią  Celinę  Grażynę
Wojciechowska / zał. nr 8 /.
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Ad. 6
Członkowie  Zarządu  zapoznali  się    z  propozycją  podpisania  umowy  pomiędzy

Zarządem Powiatu Białostockiego a Zarządem Miasta i  Gminy w Choroszczy w sprawie
udzielenia  dotacji  przez  gminę  na  realizację  zadania  pod  nazwą  „  modernizacja  drogi
powiatowej Choroszcz - Czaplino - Niewodnica Kościelna / zał. nr 9 /. 

Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła zebranym Pani Celina Grażyna Wojciechowska.
Po dyskusji, Zarząd Powiatu, jednogłośnie, opowiedział się za podpisaniem

powyższej  umowy,  upoważniając  do  złożenia  podpisów.  Przewodniczącego
Zarządu Powiatu - Pana Wiesława Pusza i członka Zarządu- Panią Celinę Grażynę
Wojciechowską/ zał. nr 10 /. 

Ad. 7
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  zapoznała  zebranych  z  pismem  Zarządu

Miejskiego w Choroszczy  nr  DK.III.540/4/2001  z  dnia  28  czerwca  2001 roku  w sprawie
przesunięcia  części  środków  finansowych,  przyznanych  Gminie  Choroszcz  z  zakresu
transportu na zadania oświatowe, prosząc o zwiększenie planu finansowego PZD o kwotę
100.000 zł ze środków Starostwa Powiatowego, z przeznaczeniem na modernizację drogi
powiatowej  Choroszcz  -  Czaplino  -  Markowszczyzna,  przebiegającej  po  terenie  gminy
Choroszcz. Gmina deklaruje dofinansowanie powyższego zadania, ze środków własnych w
wysokości 150.000 zł. / zał. nr 11 /.

Pan Stanisław Łapiński - członek Zarządu, przypomniał zebranym, iż ta kwestia była
już dyskutowana na poprzednim Zarządzie. O wyjaśnienia poprosił Panią Skarbnik.

Pani Maria Grażyna Kalińska wyjaśniła, iż w momencie zmiany wartości subwencji
drogowej, zmniejszono subwencję drogowa dla powiatu o 278.000 zł. Powiat, w rezerwie
drogowej,  posiadał  200.000 zł.  Dokonano  likwidacji  rezerwy drogowej,  nie  zmniejszając
planu finansowego dróg, czyli tą różnicę 78.000 zł, Zarząd „darował" PZD, nie zmniejszając
planu  finansowego.  Można  powiedzieć,  że  78.000  zł  drogom  oddaliśmy,  może  nie  ze
wskazaniem konkretnie, że akurat dotyczy to Choroszczy.

Ponieważ  to  zagadnienie  jest  bardzo  skomplikowane.  Zarząd  Powiatu,
wobec  tych  faktów,  zobowiązał  Dyrektora  PZD  do  uczestnictwa  w  kolejnym
posiedzeniu  Zarządu,  gdyż  niezbędne  jest  podjecie  wspólnych  działań  i
uzgodnień w tej sprawie.

Ad. 8
Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem PZD w sprawie dokonania zmian w planie

finansowym środka specjalnego / zał. nr 12 /. Pani Skarbnik wyjaśniła, iż zmiany polegają
na przesunięciu 15.000 zł z paragrafu umowy zlecenia na opracowanie dokumentacji na
usługi.  Dodała, że ustalanie planu środka specjalnego należy do obowiązków kierownika
jednostki.  My,  w  swoim  budżecie  powiatu  mamy,  jako  załącznik  o  działalności
pozabudżetowej. Uaktualnień dokonuje się na koniec I półrocza i na koniec roku, W związku
ze  zmianami  klasyfikacji  budżetowej,  oraz  zmianami  przepisów  dotyczących
sprawozdawczości  plan środków specjalnych za i półrocze nie był urealniony do potrzeb
sprawozdawczości. Pani Skarbnik przychyla się do akceptacji powyższego.

Zarząd Powiatu, jednogłośnie, zaakceptował przedstawiona propozycję.

Ad. 9
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  poinformowała  zebranych,  iż  sprawa  dot.

sprzedaży  Ośrodka  Zdrowia  w  Zabłudowie  była  przedmiotem  obrad,  zarówno  Zarządu
Powiatu,  jak  i  Komisji  Infrastruktury  Technicznej.  Komisja,  na  swoim posiedzeniu,  miała
możliwość wysłuchania opinii Burmistrza Miasta i Gminy w Zabłudowie i po dyskusji podjęła
opinię:
„Komisja  Infrastruktury  Technicznej  opiniuje  pozytywnie,  przy  8  głosach  „za",  l  głosie
„przeciw" i l głosie „wstrzymującym się", przeznaczenie do sprzedaży obiektu Przychodni
Rejonowej w Zabłudowie, w trybie określonym stosownymi przepisami".

Pani  Wojciechowska przedstawiła  zebranym projekt  pisma do Zarządu Miasta i
Gminy  Zabłudów,  informującego  o  przeznaczeniu  do  sprzedaży  budynku  Przychodni
Rejonowej w Zabłudowie.

Zarząd Powiatu, jednogłośnie zaakceptował treść pisma, podpisując go.
Do przesłania pisma Gminie zobowiązano pracownika obsługującego posiedzenie
Zarządu / zał. nr 13 /.

Ad. 10
W tej samej sprawie Zarząd rozpatrywał interpelację i udzielał odpowiedzi radnemu

Horodeńskiemu.  W  dniu  dzisiejszym  przygotowano  pismo  uzupełniające  odpowiedź  na
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złożoną interpelację.
Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  zaakceptował  treść  pisma  do  radnego

Andrzeja  Horodeńskiego,  podpisując  go.  Do  przesłania  pisma  zobowiązano
pracownika obsługującego posiedzenie Zarządu / zał. nr 14 /.

Ad. 11
Pani Jadwiga Kuteszko - członek Zarządu Powiatu, przypomniała zebranym, iż na XXX

Sesji Rady Powiatu Białostockiego, w dniu 28 czerwca 2001 roku, radny Jerzy Mojkowski
złożył ustnie interpelację dot. wyjaśnienia udziału środków własnych, wykorzystanych przez
gminy  w  przedsięwzięciach  dofinansowywanych  z  Powiatowego  Funduszu  Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w latach 1999 i 2000. Pani Kuteszko, w nawiązaniu do tej
interpelacji,  przygotowała  wystąpienie  do  wszystkich  gmin  powiatu  białostockiego  o
przygotowanie informacji dot. udziału własnego w realizacji tych przedsięwzięć.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  treść
powyższego pisma, upoważniając do jego podpisania Przewodniczącego Zarządu
Powiatu  —  Pana  Wiesława  Pusza.  Powyższe  pismo,  do  wiadomości  należy
przesłać radnemu / zał. nr 15 /.

Ad. 12
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przypomniała zebranym, iż w momencie, kiedy

Zarząd  Powiatu  zajmował  się  wnioskiem  lek.  Cukrowskiego  i  zastanawiał  się  nad
funkcjonowaniem  służby  zdrowia  na  terenie  gminy,  skierował  do  radców  prawnych
zapytanie:, „jaka będzie sytuacja w kwestii spłacania istniejących zadłużeń, w momencie,
kiedy  ZOZ  utraci  płynność  finansową?". Pani  Wojciechowska  przedstawiła  członkom
Zarządu opinię prawną Nr 123/01 w sprawie skutków utraty płynności finansowe] SP ZOZ /
zał. nr 16 /.

Zarząd Powiatu powyższą opinię przyjął do wiadomości.

Ad. 13
Członkowie Zarządu Powiatu zapoznali się z wnioskiem dr Wandiuk - Lewoniewskiej w

sprawie kupna części nieruchomości w Sobolewie / zał. nr 17 /. W sprawie wykupu części
ośrodka zdrowia wystąpiła już wcześniej dr Orłowska, tym samym istnieje możliwość zbycia
całego  obiektu.  Sprawa  ta  została  skierowana  do  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości, celem dokonania analizy oraz do Dyrektora SP TZOZ w Białymstoku - Pana
Walentego Rogowskiego z prośbą o wydanie opinii. 

Zarząd wstępnie ww. przyjął do wiadomości.

Ad. 14
Pani Wicestarosta zapoznała zebranych z pismem Burmistrza Czarnej Białostockiej w

sprawie  podjęcia  przez  Radę Miasta  i  Gminy  Czarna  Białostocka    uchwały  dotyczącej
przejęcia  zadań  z  zakresu  promocji  i  ochrony  zdrowia  /  zał.  nr  18  /.  Zarząd  Powiatu/
wcześniej,  sprawę  przekazania  obiektu  Ośrodka  Zdrowia  w  Czarnej  Białostockiej
konsultował z Komisją Infrastruktury Technicznej.

Komisja   Infrastruktury  Technicznej   zaopiniowała,   jednogłośnie,   pozytywnie
przekazanie  w  formie  darowizny    budynku  i  terenu  Przychodni  Rejonowej  w  Czarnej
Białostockiej  dla Gminy Czarna Białostocka, na prowadzenie zadań z zakresu promocji  i
ochrony  zdrowia,  pod  warunkiem  zobowiązania  się  Rady  Miasta  i  Gminy  w  Czarnej
Białostockiej do przejęcia zadań.

Taką uchwałę Nr XXXV/ 224/01 Rada Miejska w Czarnej Białostockiej podjęła 2 lipca
2001 roku, o czym nas informuje Burmistrz M i G Czarna Białostocka.

Wobec tych faktów, Zarząd Powiatu zobowiązał Wydział Geodezji, Katastru
i Nieruchomości do rozpoczęcia procedur, mających na celu przekazanie w formie
darowizny obiektu Gminie Czarna Białostocka.

Ad. 15
Pani Maria Grażyna Kalińska zapoznała zebranych z informacją Dyrektora Wydziału

Finansowego Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie zmniejszenia kwot: dotacji w
miesiącu lipcu br./ zał. nr 19 /. W związku z występującymi trudnościami w realizacji planu
dochodów  budżetu  państwa,  Minister  Finansów  ustalił  Wojewodzie  Podlaskiemu  limit
środków na miesiąc lipiec. Z tej przyczyny nie zostaną w pełni sfinansowane, przypadające
na  bieżący  miesiąc  wydatki  budżetowe,  w  tym  dotacje  dla  jednostek  samorządu
terytorialnego. Pani Skarbnik dodała:  „potrzeba nam dotacji miesięcznie, bez składek za
bezrobotnych, 1.587.956 zł, natomiast Urząd Wojewódzki, przekaże nam tylko 449.517zł,
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co stanowi tylko 28% dotacji miesięcznie, potrzebnej do funkcjonowania. Urząd nie planuje
przekazać dotacji na zadania z zakresu: geodezji, środków na nadleśnictwa, domy pomocy
społecznej,  na  Komisje  poborowe,  na  świadczenia  na  fundusz  socjalny  nauczycieli
emerytów i rencistów".

Pani Skarbnik obawia się, że taka sytuacja będzie się nasilała.
Zarząd  Powiatu  ww.  informację  przyjął  do  wiadomości,  zalecając  Pani

Skarbnik  powiadomienie  wszystkich  zainteresowanych  o  zaistniałej  sytuacji,
zalecając daleko idące oszczędności.

Ad. 16
Pani Maria Grażyna Kalińska przedłożyła zebranym informację w sprawie zwiększenia

ilości środków finansowych w Powiatowym Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i
Kartograficznym /  zał.  nr  20  /.  Przyznane  środki  finansowe  w kwocie  50,000 zł  należy
przeznaczyć na tworzenie numerycznej bazy ewidencji gruntów i budynków w terminie do
dnia 31 grudnia 2001 roku.

Zarząd Powiatu powyższą informację przyjął do wiadomości.

Ad. 17
Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku wystąpiło do Zarządu Powiatu z

pismem w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie szafy pancernej / zał. nr 21
/.
Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Celina Grażyna Wojciechowska. 
Zarząd Powiatu postanowił ww. pismo skierować do Wydziału

Organizacyjnego, celem rozpoznania, zobowiązując jednocześnie Panią Sekretarz
do przedstawienia sprawy na kolejnym posiedzeniu Zarządu.

Ad. 18
Zarząd Powiatu zapoznał się z zawiadomieniem Zarządu Miejskiego w Wasilkowie o

przystąpieniu  do sporządzenia  zmian w miejscowym planie  ogólnym zagospodarowania
przestrzennego części gruntów miasta Wasilkowa / zał. nr 22 /.

Wyjaśnienia  w  tej  sprawie  złożył  zebranym Architekt  Powiatowy  -  Pan  Stanisław
Łapieński - Piechota, nie wnosząc uwag do przedłożonych materiałów.

Zarząd Powiatu, jednogłośnie przyjął ww. zawiadomienie do wiadomości,
nie  wnosząc  uwag  do  planowanych  zmian  w  miejscowym  planie  ogólnym
zagospodarowania przestrzennego części gruntów miasta Wasilkowa.

Ad. 19
Członkowie Zarządu zapoznali się z pismem Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków

w sprawie ubiegania się przez Pana Nazarko o uzgodnienie programu rewitalizacji Zamku w
Tykocinie / zał. nr 23 /. 

Wyjaśnienia  w  tej  sprawie  złożył  zebranym  Architekt  Powiatowy  -  Pan  Stanisław
Łapieński - Piechota.

Zarząd Powiatu powyższe pismo przyjął do wiadomości.

Ad. 20
Pani  Wojciechowska  przedstawiła  członkom  Zarządu  projekty  pism  do  Zarządów

Gmin Gródek i Turośń Kościelna w sprawie realizacji zapisów z umów notarialnych darowizn,
dotyczących  przeznaczenia  środków  uzyskanych  ze  sprzedaży  nieruchomości,  na  cele
związane z promocją i ochroną zdrowia.

Zarząd Powiatu, jednogłośnie, zaakceptował treści ww. pism, upoważniając
do  ich  podpisania  Przewodniczącego  Zarządu  -  Pana  Wiesława  Puszą.  Do
przesłania  pisma zobowiązano pracownika obsługującego posiedzenie  Zarządu
Do  przesłania  pisma  zobowiązano  pracownika  obsługującego  posiedzenie
Zarządu / zał. nr 24 i 25 /

Ad. 21
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przypomniała  zebranym,  iż  na  poprzednim

posiedzeniu, Zarząd podjął uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie lokalu
przy  ul.  Słonimskiej  15/1  w  Białymstoku,  po  uprzednim  przeprowadzeniu  przetargu,
Procedura  przetargowa rozpoczyna  się  od  tego,  że  Zarząd  powinien podjąć  uchwałę  w
sprawie  przeznaczenia  do  oddania  w  dzierżawę  nieruchomości,  stanowiącej  własność
powiatu. Przedstawiła zebranym stosowny projekt uchwały Zarządu / zał. nr 26 /.
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Zarząd  Powiatu,  na  poprzednim  posiedzeniu  ustalił,  iż  przeznacza  do
oddania w dzierżawę 14 lokali wraz z pomieszczeniami i częściami przynależnymi
na okres do 10 lat, ustalając jednocześnie wysokość wywoławczą miesięcznego
czynszu dzierżawnego za l m2 w wysokości 5 zł.

Zarząd Powiatu, jednogłośnie, podjął uchwałę Nr 358/2001 z dnia 12 lipca
2001  roku  w  sprawie  przeznaczenia  do  oddania  w  dzierżawę  nieruchomości,
stanowiącej własność Powiatu Białostockiego / zał. nr 27 /.

Ad. 22
Wydział Spraw Społecznych przedłożył na posiedzenie Zarządu projekt uchwały w

sprawie  podwyżki  wynagrodzenia  dla  pracowników niepedagogicznych  szkół  i  placówek
oświatowych  /  zał.  nr  28  /.  Wyjaśnienia  w  tej  sprawie  złożył  członek  Zarządu  -"  Pan
Stanisław  Łapiński,  WSS  zwrócił  się  do  szkół  o  przedstawienie  skutków  podwyżek  dla
pracowników  nie  będących  nauczycielami.  Wartość  tych  podwyżek  tj.  wskaźnik  7,6%,
wynikający  z  inflacji,  jaka  w  tym  roku  obowiązuje.  W  przedłożonych  materiałach  WSS
proponuje, by przyjąć średnio, wartość w zł na l etat kalkulacyjny we wszystkich szkołach w
powiecie, 86 zł.

Dodatkowe wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Maria Marciszewska - pracownik
WSS.  Ogólna  kwota,  wraz  z  pochodnymi,  potrzebna  na  pokrycie  tych  kosztów  będzie
wynosiła 153.911 zł.

Pani Skarbnik dodała, iż najłatwiejszym rozwiązaniem obrazującym ilość potrzebnych
środków  w  oświacie,  byłaby  możliwość  wyliczenia  skutków  podwyżki  dla  pracowników
obsługi i dla nauczycieli.
Ma to ogromne znaczenie, przy aktualnym niedoborze środków finansowych w powiecie.
Pani  Marciszewska  poinformowała  członków  Zarządu,  iż  na  dzień  dzisiejszy  będzie
brakowało ok. 300.000 zł na wdrożenie podwyżek, bez uwzględnienia potrzeb w zakresie
wydatków w szkołach.

Po dyskusji, Zarząd Powiatu Białostockiego podjął uchwałę Nr 359/2001 z
dnia 12 lipca 2001 roku w sprawie podwyżki  wynagrodzenia dla pracowników
niepedagogicznych szkół i placówek oświatowych / zał. nr 29 /.

Ad. 23
Wydział  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  przedstawił  na  posiedzenie  Zarządu

projekt  ogłoszenia  nieograniczonego  przetargu  pisemnego  na  wykonanie  szacunku
nieruchomości  w Zabłudowie i  Sobolewie. Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Celina
Grażyna Wojciechowska.

Zarząd Powiatu, jednogłośnie, zaakceptował treść ogłoszenia, podpisując
go / zał. nr 30 /.

W  tej  samej  sprawie,  należy  wystąpić  o  umieszczenie  w  Gazecie  Współczesnej
ogłoszenia  o  przetargu. Do  podpisania  ww.  pisma  Zarząd  upoważnił
Przewodniczącego Zarządu Pana Wiesława Puszą / zał. nr 31 /. Całość sprawy,
celem dalszego prowadzenia przekazano do WGKiN.

Ad. 24
Pani  Wojciechowska  zapoznała  zebranych  z  pismem  PCPR  o  zwiększenie  planu

wydatków w Centrum / zał. nr 32 /.
Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Skarbnik, informując, iż Zarząd Powiatu może

podjąć uchwałę w tej sprawie, po uprzednim uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Finansowo
Gospodarczej. Komisja Finansowo- Gospodarcza, na swoim ostatnim posiedzeniem przed
wakacjami, upoważniła Zarząd do wprowadzenia do budżetu dotacji, które wpłynął w tym
okresie wakacyjnym.

Zarząd Powiatu, jednogłośnie zaakceptował wniosek PCPR, przekazując go
do Pani Skarbnik.

Ad. 25
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przedstawiła zebranym wniosek Wydziału Spraw

Społecznych o zatwierdzenie przetargu nieograniczonego na wykonanie wyposażenia hali
sportowej przy Zespole Szkół Mechanicznych w Łapach na kwotę 187.915,87 zł brutto / zał.
nr 33 /.
Zarząd Powiatu zapoznał się z kosztorysem inwestorskim na wykonanie wyposażenia ww.
hali sportowej, specyfikacją istotnych warunków zamówienia oraz projektem umowy.

Po  dyskusji,  Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.  wniosek
podpisując ogłoszenie o przetargu nieograniczonym oraz specyfikację istotnych
warunków zamówienia publicznego / zał. nr 34 /.
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Ad. 26
W  sprawach  różnych,  Pani  Maria  Grażyna  Kalińska  wyjaśniła,  iż  w  przepisach  o

sprawozdawczości  jest  zapis,  który  mówi,  że  Zarząd  przedkłada  sprawozdanie    do
Podlaskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  o  dochodach  z  zakresu  administracji  rządowej  i
rozliczenie dotacji do 15 lipca br.

Pani Skarbnik przedstawiła członkom Zarządu ww. sprawozdanie,  Zarząd Powiatu
ww. przyjął do wiadomości.

Wobec wyczerpania tematów, posiedzenie Zarządu zakończono o godz. 1050.

Protokołowała:
Bogumiła Malinowska

Podpisali:
Celina Grażyna Wojciechowska – Członek Zarządu
Ewa Słojewska – Zaręba  – Członek Zarządu
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